
FAU-møte 19.05.20 
Tilstede: Linda Ringheim, Kjerstin Grøtta, Kjetil Gloppen, Kai Schulz, Conrad Ravnanger, Trond 

Askeland, Marit Sagnes, Vibeke Huus, Marita Onarheim, Brita Berg, Øyvind Kalsås 

Saker 

1: Godkjenning av innkalling og agenda 

Godkjent 

2: Referat forrige møte 

Ingen kommentarer 

3: Informasjon fra skoleledelsen, korona-situasjon, gjenåpning av skolen 

Det er krevende med kombinert skole i korona-tiden, det er som å ha to skoler. En barneskole og en 

ungdomsskole. I tillegg skal vi drifte SFO og innføringsklassen. Kommunen ønsker nå at det skal være 

skole for mellomtrinnet hver dag på skolen.  Derfor har skolen har leid grendahuset  og et møterom i 

kjelleren på Olsvik kirke frem til sommeren. Fra 26. mai blir dette klasserom for 6. klasse. Avdeling for 

miljørettet helsevern har vært på befaring og godkjent lokalene for bruk som undervisningsrom.   

5. juni settes standpunkt for 10. klasse. Etter det kan tenker vi at kanskje 10.trinn kan disponere de 

leide lokalen slik at de kan være sammen i klassen de siste dagene på 10. trinn og at 6. trinn kan få 

rom på skolen. 

Kohort system. Alle er inndelt i kohorter, både i timer, i friminutter etc. Noen kohorter er den 

opprinnelige klassen, noen er klassen delt på to eller trinnet delt i flere grupper. Dette avhenger av 

rom og klassens størrelse. 

Vedlagt er klipp fra Bergen kommune sine rutiner i forbindelse med oppstart av skolen igjen: 

 «Skolene skal dele elevene inn i faste kohorter og ansatte tilknyttet disse. En kohort kan for eksempel 

ta utgangpunkt i skolens eksisterende klasseinndeling og norm for lærertetthet. Normens 20:1 

fordeling skal ikke forstås som et absolutt makstall. Kohortstørrelsen kan tilpasses lokale forhold, 

størrelsen på klassen, og den enkelte skoles forutsetninger. I mange tilfeller vil det være til både 

elevenes og skolens beste å opprettholde de ordinære gruppene selv om kohortenes størrelse kan 

være noe større enn norm for lærertetthet. Det er den faste sammensetningen av kohorten som er 

det viktigste smitteverntiltaket, og ikke størrelsen i seg selv. Kohortene skal i størst mulig grad være 

fast fordelt på egne rom i skolen, lærere kan ambulere på tvers av kohorter. Avstand mellom elevene 

skal ifølge den nasjonale veilederen være minimum 1 meter.» 

 

Hallen åpnet for idrett på kveldstid  i dag.  

Mindre enn 7 (1%) har hjemmeskole pga foreldres eller egen situasjon. 

Førskoledag for nye elever i første klasse er avlyst i tradisjonell forstand, men Olsvik skole ønsker 

likevel å invitere de blivende førsteklassingen til et lite besøk. Barna kommer på dagtid fra 

barnehagen uten foreldre men sammen med sin kohort fra den enkelte barnehage.  En og en 

barnehage.  

Vitemålsutdeling. Vi tenker oss en klassevis utdeling uten matservering. Med mor og far. En meters 

avstand mellom stolene, og et enklere opplegg enn normalt. Det betyr at det vil bli tre ulike 

vitnemålsutdelinger, to på onsdag 17. juni og en på torsdag 18. juni. Invitasjon med påmelding 

sendes ut i disse dager. 



Neste år: 12 klasser på ungdomstrinnet for første gang. Kun 2 klasser på første trinn. 8 nye lærere er 

ansatt, de fleste i vikariater.   

Skjenlia totalt fornyet. Nye gulv i alle rom, nye lys, nye toaletter og nye innerdører. Holder på ute nå. 

Følger folkehelseinstituttet sine retningsregler for håndhygiene. Statusheving på renholdspersonalet. 

Fått uniformer. Er på skolen samtidig som elevene. Null bekreftet smitte blant elever og ansatte.  

Mye mindre sykefravær blant ansatte. Gravide klarer f.eks å jobbe mer hjemmefra.  

Det er mange vikarer på skolen nå, for å få kabalen til å gå opp når 32 klasser har blitt til over 40 så 

kreves det flere rom og flere voksne. Stor logistikk som skal gå opp. 

Rapport fra 1. klassing: Rektor er blitt eldre ☺! 

I koronaskolen er det klare retningslinjer fra etaten, noe som har vært greit for ledelsen å forholde 

seg til! 

Møter med BUP, etc har foregått digitalt.    

Vaksiasjonsprogrammet går som vanlig, helsesykepleier er på jobb og i gang med dette. 

Så ble det en erfaringsutveksling i foreldregruppen: Utbytte av hjemmeskole. Noen erfaringer? En del 

har hatt gode erfaringer, noen har hatt motsatt. En del elever presterer bedre enn ved vanlig skole, 

mens andre mindre bra.  Fremmedspråklige elever har kanskje hatt mest utfordringer både med 

språk og utstyr. Enkelte lærere fikk bedre tid til kontakt med elevene. Alle adferdsproblemer er borte 

ved hjemmeskole.  

En foreldre sier de har fått lite oppfølging på ene klassen på barnetrinnet. Tre Meets under perioden. 

Oppgavene i løpet av en dag var unnagjort på 45 minutter. Ikke slik på hele barnetrinnet. 

150 Chromebooks som kom i april i stedet for august. Er delt ut til elevene på mellomtrinnet.  Gjør 

det lettere å kunne gjøre noen oppgaver hjemme i fremtiden.  

 

4: Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget 

 

Uvisst om det blir noe nytt møte i SU før sommerferien (mest sannsynlig ikke). 

Referat fra sist SU møte (nå i Mai), ligger på skolens nettside: 

https://www.bergen.kommune.no/publisering/api/filer/T540085754 

 

5: Økonomistatus 

 

28.725 kr per i dag. Går ut 2000,- tilbake på 26.700,-  

15.000 til skuret. Sitter igjen med 11.000 ca.  

Fikk 5000 fra områdesatsing på 17. mai. Ca. even etter loddsalg. En del utgifter til premier. Det som 

er igjen står på buffer til neste 17. mai feiring. 

 

6: Informasjonsaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU 

https://www.bergen.kommune.no/publisering/api/filer/T540085754


 

- Natteravner Bergen Vest 

Strenge smittevern – retningslinjer fra Natteravner Norge. Kan ikke ravne nå. Kan ta det opp igjen 

men da må være frivillig påmelding.  

MC ravner kan kjøre. Kvittere ut vest som de har hele tiden. Ikke startet opp enda. Trenger noen flere 

folk. Det finnes en facebook gruppe som folk kan melde seg på. Eirik Tideman på Vadmyra styre den 

gruppen.  

Hvis det skjer flere ting så er det interesse for å starte med ravning. Det gir inspirasjon til å melde seg. 

Hjelper med personlig rekrutering. Må «på» folk. Ny innkalling der vi innkaller fra alle skolene til alle 

kveldene.  

Oppfatning om olsvik-foreldre kun vil ravne hvis de får gå i Olsvik – stemmer det?  

Viktig å holde liv i gruppen. Har vært gjort masse bra de siste årene, grunnen til at det har gått trått  i 

år er hovedsakelig korona og Vigilo  

Må få ut at det er fortsatt liv i natteravngruppen.  

Kan oppfordre foreldre til å gå en tur i området og snakke vennlig med ungdommer. De er stort sett 

greie å snakke med, faktisk!  

Vibeke spør styret om vi kan gå kun i Olsvik-området hvis vi tar ansvar for vasking av vester etc. Ta 

med at vi har hatt en voldshendelse her i området. Må  få mandat for å kunne ravne. 

Relevant innlegg: Lys opp skuret slik at vi unngår at det brukes til fest om kveld/natt.  

 

- Trafikkgruppen  

Ikke så mye nytt fra trafikk gruppen. Cecilie og Disa fra områdesatsingen sendte over en skisse 

som viser hva de har planlagt av skilting osv i nærheten av skolen, og det jobbes med å få plass 

en bom på enden av hallen inn mot skolens område. 

Fra Vibeke: Kommer bom ved «brattebakken». Skal komme 10 bommer. I forbindelse med 

hjertesone. Mail fra 11. mai. fra kommunen. Sendes til fau e-post.  

 

 

Delaktig i arrangementgruppen 

Skal ha en Olsvik-dag, når det er mulig, til høsten kanskje.  

Kan diskutere om miljøgruppen skal slåes sammen med arrangementgruppen.   

Innspill på dysleksivennlig skole. Spesielt nå med hjemmeundervisning. Mange skoler som er langt 

foran olsvik skole. Innspill fra Øyvind: Dette er en sak som skolemiljøgruppen kan jobbe med videre.   

Bergen kommune burde komme med retningslinjer. De kan jobbe med å bli «dysleksivennlig». Da får 

de midler.  

Kommentar fra skolen: Skolen vår har en egen gruppe som jobber med for-arbeidet for å få 

godkjenning. Ingen skoler i Bergen kommune har fått godkjenning som dysleksivennlig skole- og 

vårt håp er at vi skal greie å få godkjenning i løpet av neste skoleår. Skolens logoped leder dette 

arbeidet- men som mye annet har det selvsagt stoppet litt opp de siste månedene 



 

 Arrangementsgruppen: Evaluering 17. mai arrangement  

 

Bra gjennomført. Gode tilbakemeldinger. 10.000 personer innom de forskjellige arrangementene.  

Fult hus med premier. Lang kø for henting. Mange vi ikke har sett før.  

16. mai var det solgt 20.000 lodd. Måtte stoppe salget på Vipps 11:30 og da var det 19 lodd som ikke 

var solgt. 100 premier. Tidligere rekord var 10.000. Enkelte ønsker å gjøre det digitalt neste år også. 

Noen som ikke har mulighet til å være i hallen men kan nå være med. En ide til neste år. Må 

investere i utstyr for å gjøre det mulig. Gikk bra men var sykt travelt.  

Må lage en egen 17. mai- facebook side. Hadde litt problemer med deling på FAU-side. Har erfaring 

på hvordan vi skal bygge dette opp neste år.  

Var et kjempeengasjement ute!! 

Ide om å lage noe som gjør at man må følge med på siden hver dag. Bilder fra gamle feiringer.  

Lykkehjul på Olsvikdagen også.  

 

7: Evaluering av skoleåret evt. redigere årshjul ved behov. 

Fungerer greit. Ingen forslag til endringer.  

8. Eventuelt. 

Neste møte 9. juni.  

 

 

 


